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رانت به کرونا

انتقادات شدید 

جعبه سیاه 

خلط کلامی 

شکایت 36 نماینده 

حفظ شود

رئیس شورای اسلامی شهر تهران نوشت: دولت به ویروس کرونا رانت داد. محسن 
هاشمی رئیس شورای اسلامی شهر تهران در پستی توئیتری نوشته است: در اوج گیری 
دوباره کرونا تقصیر مردم ۳۰ درصد و ســهم دولت ۷۰ درصد اســت چون دولت یکباره 
تصمیماتش را به نفع کرونا کرد و ویروس رانت داد.وی نوشته است: من اگر اختیار داشتم 
فعالیت هــا را دو هفتــه تعطیل می کردم و محدودیت ها را آنقدر ادامه میدادم تا آمارها رو 

به افول برود.

فعال سیاســی اصلاح طلب تاکید کرد: مجلس یازدهم مجلســی نیست که بتوانیم 
بگوییم، جامعه امروز ایران را نمایندگی می کند. سقف رای یک نماینده مجلس یازدهم 
بیش از ۱۰_۱۲ درصد واجدین حق رای نیست.سعید شریعتی، فعال سیاسی اصلاح طلب 
و عضو شــورای مرکزی حزب اتحاد ملت، در رابطه با مجلس یازدهم و غلبه حاشــیه بر 
متن در این مجلس گفت: مجلس یازدهم مجلسی نیست که بتوانیم بگوییم، جامعه امروز 
ایران را نمایندگی می کند. سقف رای یک نماینده مجلس یازدهم بیش از ۱۰_۱۲ درصد 
واجدین حق رای نیست. مجلس کنونی مجلس ده درصدی هاست و طبعا ۹۰ درصد مردم 
در این مجلس نماینده ای ندارند که صدای آن ها باشــد. در شــروع کار این مجلس اعلام 
کردیم که درســت است این مجلس رای خودش را از ۱۰-۱۲ درصد مردم دارد، اما طبق 
سوگندی که در روز نخست نمایندگی یاد می کنند، باید نقش نماینده ملت را ایفا کنند نه 
صرف گرایشات سیاسی خودشان را. شریعتی افزود: وقتی یک مجلس یکدست از یک 
جناح سیاســی تشکیل شده، از عقلای جمع و زعمای مجلس انتظار می رود که اکثریت 
مجلــس را به نوعی اداره کنند که خواســت و مطالبات جامعــه ۸۰ میلیونی ایران در این 
مجلس، طرح و بحث شود. در یک و ماه اندی که از شروع مجلس یازدهم می گذرد، جز 
پرداختن به حواشی برنامه مشخصی ندیدیم.این عضو شورای مرکزی حزب اتحاد ملت 
درباره انتقادات مجلس به دولت بیان کرد: این مجلس انتقاداتی به دولت دارد، اگر خودش 
برنامه بهتری برای اجرا در دولت دارد در این صورت اختیار دارد که قانون بودجه سال ۹۹ 
را اصلاح کند، یا طرح هایی را ارائه دهد که دولت را مکلف کند در جهت اصلاح وضعیت 

اقتصادی و معیشتی جامعه، حرکت کند.

معاون حقوقی وزارت امور خارجه گفت: جعبه ســیاه هواپیما اوکراینی به پاریس 
منتقل شــد. »محســن بهاروند«، معاون حقوقی وزارت امور خارجه، در پاسخ به سوالی 
مبنی بر وضعیت جعبه سیاه هواپیمای مسافربری بویینگ ۷۳۷ متعلق به شرکت هواپیمایی 
اوکراین که بامداد چهارشنبه ۱۸ دی ماه ۱۳۹۸ از سوی پدافند هوایی سپاه پاسداران، پس 
از پــرواز از فرودگاه بین المللــی امام خمینی تهران به مقصد کی یف، هدف قرار گرفت، 
گفت: جعبه سیاه دیروز توسط مسئولین سازمان هواپیمایی کشوری و یک نفر از قضات به 
پاریس منتقل شد و روز دوشنبه عملیات خوانش آن شروع خواهد شد. در این رابطه دولت 
فرانسه همکاری بسیار خوبی با هیات ایرانی داشته است که جا دارد از فرانسه، تشکر کنم.

عضو کمیسیون امنیت ملی و سیاست خارجی مجلس شورای اسلامی با تکذیب 
اظهارات منتسب به خود گفت: بنده به هیچ عنوان در مصاحبه تلویزیونی خود موضوع 
واگــذاری جزایر ایران به چینی ها را مطرح نکرده ام.محمود احمدی بیغش نماینده مردم 
شــازند و عضو کمیســیون امنیت ملی و سیاســت خارجی مجلس شورای اسلامی در 
خصوص اظهارات منتشر شده از سوی وی مبنی بر »واگذاری چند جزیره به کشور چین 
در قالب یک سند همکاری با این کشور«، اظهار داشت: بنده به هیچ عنوان این موضوع را 
قبول ندارم که یک واگذاری در حال شکل گرفتن بوده و طرح این موضوع بیشتر شبیه به 
یک »دیوانگی« است.وی ادامه داد: اگر در مصاحبه اخیر خود نیز به این اشاره کرده باشم، 

حتما یک خلط کلامی در بیان من رخ داده است.

نماینده تهران در مجلس از شــکایت ۳6 نماینده از معاون اول رئیس جمهور بابت 
انتقال شرکت بازرگانی دولتی از وزارت جهاد کشاورزی به وزارت صمت و نقض قانون 
تمرکز وظایف و اختیارات بخش کشــاورزی خبر داد.روح الله ایزدخواه درباره شکایت 
نمایندگان از قانون شــکنی جهانگیری و اعمال ماده ۲۳4 آئین نامه داخلی مجلس اظهار 
داشت: اگر اعمال ماده ۲۳4 آئین نامه داخلی مجلس در صحن علنی به تصویب نمایندگان 
برسد قطعا موضوع شکایت از معاون اول رئیس جمهور را از قوه قضائیه پیگیری خواهیم 
کرد. وی افزود: نقض قانونی که دولت انجام داده برای نمایندگان مجلس پذیرفتنی نیست، 
چرا که قوه مجریه با الحاق شرکت بازرگانی دولتی از وزارت جهاد کشاورزی به وزارت 

صمت قانون تمرکز وظایف و اختیارات بخش کشاورزی را نقض کرده است.

مســئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا در کنفرانسی بر اهمیت حفظ برجام تاکید 
کرد.جوزپ بورل مسئول سیاست خارجی اتحادیه اروپا در صفحه توییترش به گفت و 
گو پیرامون اهمیت توافق هسته ای ایران در یک کنفرانس اشاره کرده و نوشت: در پنجمین 
ســالگرد برجام در کنفرانس گفتمان مدیترانه ای ۲۰۲۰ درباره این توافق صحبت کردم.

بورل در ادامه گفت: ما باید این توافق را حفظ کنیم و من به فعالیتم به عنوان هماهنگ کننده 
کمیسیون مشترک برجام ادامه خواهم داد.

اخبار ویژه ...

سیاسی

سرویس سیاسی- عباس گودرزی  
روز گذشــته در تذکری با استناد به بند ۱۱ 
ماده ۲۲ آیین نامه داخلی مجلس شــورای 
اســلامی بیان کرد: شــأن مجلس شورای 
اسلامی اقتضا می کند تا نسبت به وضعیت 
نابســامان معیشــتی مردم توجه بیشتری 
داشته باشد. حضرت اقا فرمودند اولویت 
اول مجلس شــورای اسلامی باید مباحث 

اقتصادی باشــد. این که صرفا ما مسائل را 
تذکر دهیم و از کنار آن عبور کنیم مشکلی 

حل نخواهد شد.
وی در ادامــه اظهار کرد: بنده تقاضا 
می کنم به این مســاله توجه جدی داشته 
باشــیم این که ما از مسئولان سوال بپرسیم 
و دو ماه وقت مجلس شــورای اسلامی را 
بگیریم مشکلی از مردم حل نمی شود. مردم 

انتظار حل مســاله دارند. از نظر بنده باید 
تمام ماموریت ها و کارهای روزمره مجلس 
متوقف شــود و هر یک از کمیســیون ها 
مسئولیت حل یکی از مسائل کشور را در 

بازه زمانی معین برعهده بگیرند.
نماینده مردم بروجــرد در مجلس 
شــورای اسلامی تصریح کرد: از نظر بنده 
این که ما با رای گیری برای انتخاب ناظران 
مجلس شــورای اســلامی در شوراهای 
مختلف وقت جلســه علنی را می گیریم 
بطالت است و نمایندگان باید از روزمرگی 
فاصله بگیرند وگرنه امید مردم مخدوش 

می شود.
محمد باقر قالیباف رئیس مجلس، در 
پاســخ به تذکر وی بیان کرد: ما نمی توانیم 
برخلاف آیین نامه مجلس شورای اسلامی 

عمل کنیم. 
این که شــما می گویید بــا انتخاب 
ناظران وقت جلســه علنی گرفته می شود 
خلاف آیین نامه اســت، چرا که انتخاب 

ناظران در شــوراهای مختلــف یکی از 
مهم تریــن وظایف مجلس اســت و اگر 
نمایندگان در این شوراها به نقش نظارتی 
خود به درستی عمل کنند بخش اعظمی از 

مشکلات جامعه حل می شود.
وی در ادامــه خاطرنشــان کرد: اما 
صحبــت شــما در خصــوص اولویت 
مجلس شــورای اســلامی صحیح است. 
اعضای هیات رییســه مجلس با روسای 
کمیسیون ها هر دوشنبه از ساعت 6 صبح 
جلســه برگزار می کننــد و در خصوص 
اولویت های کمیسیون ها بحث و بررسی 

می شود. 
در هفته گذشــته نیز کمیسیون های 
اقتصادی مجلس شــورای اسلامی فعال 
بودنــد. بخش اجرایی مربــوط به دولت 
اســت و مجلس شورای اسلامی باید کار 
نظارتی خود را دنبال کرده و در موارد نیاز 
قانون گذار باشد. بحث مباحث اقتصادی 

در اولویت مجلس یازدهم است.

سرویس سیاسی- یک فعال سیاسی با 
اشاره به اراده مجلس یازدهم برای استیضاح 
روحانی یادآور شــد: این دولت با تمام بی 
همتی هایش یک سال دیگر می رود، حالا با 
این وصف کشور را درگیر استیضاح دولت 
کردن، نشان داد که مجلس تشخیص سیاسی 
و اجتماعی ندارد و امور محول به خود را نمی 
داند. در مجموع چنین مجلسی توان کمک به 

انقلاب اسلامی را ندارد.
مجلس یازدهم در دو ماهی که از آغاز 
کارش می گذرد، هیجانات زیادی را تجربه 
کرده، برخی این مجلس را سردرگم و برخی 

پرانرژی توصیف مــی کنند. انتظارات این 
مجلس از دولتی ها نیز زیاد اســت اما چقدر 

این انتظارات منطقی به نظر می رسد؟
محمد غرضی درباره ارزیابی مجلس 
یازدهم گفت: این مجلس پشتوانه اجتماعی 
ندارد چــون نمایندگانــش رأیی هایی که 
آوردند خیلی ضعیف است. معلوم می شود 
گروه ها و احزاب در تشکیل مجلس یازدهم 
وارد شــدند. البته گرچه بــه لحاظ قانونی 
درســت است اما اثر اجتماعی اش تند و تیز 

بودن مجلس می شود.
این نامــزد یازدهمین دوره انتخابات 

ریاست جمهوری در سال ۹۲ افزود: مجلس 
امروز حرف هایی می زند که از محتوای تند 
و تیزی برخوردار است. نمایندگان تصور می 
کنند مجلس محل جنگ اســت. در حالیکه 
مجلس محل رسیدگی به امور کشور است. 
حــالا هم که از مقام معظــم رهبری اخطار 
گرفتند تا دولت را بیســواد نخوانند. خیلی 
گرفتن این اخطار برای مجلس سنگین بود.

این فعال سیاســی با اشــاره به اراده 
مجلــس یازدهم برای اســتیضاح روحانی 
یادآور شد: این دولت با تمام بی همتی هایش 
یک ســال دیگر می رود، حالا با این وصف 
کشور را درگیر استیضاح دولت کردن، نشان 
داد که مجلس تشخیص سیاسی و اجتماعی 

ندارد و امور محول به خود را نمی داند.
وی افــزود: معتقدم کســانی که می 
خواهند نامزد انتخابات مجلس شــوند باید 
مدرکی ارائه دهند که بر قانون اساسی مسلط 
هســتند و از حدود اختیــارات و وظایف 
مجلس اطلاع دارند. متأســفانه کسی توجه 
به این مسئله نمی کند. نتیجه اش هم این می 
شود که بعضی در مجلس تعداد اصول قانون 

اساسی را نمی دانند.
عضو کابینه دولت ســازندگی درباره 

آخرین ســفر روحانی بــه نیویورک برای 
شــرکت در مجمع عمومی سازمان ملل و 
احتمال مذاکره ایــران و آمریکا اظهار کرد: 
ما ســال ۷4 در دولت آقای هاشمی مفصل 
دربــاره اینکه مذاکره با کدامیک از دو حزب 
آمریکا به نفع ماست بحث کردیم، نتیجه آن 

شد که آنها هیچ فرقی با هم نمی کنند.
وی افزود: هر چقدر استعداد داخلی را 
در اداره کشور افزون کنیم تا مردم وارد عرصه 
کشورداری شــوند و جوانان با کشورداری 
آشنایی پیدا کنند، این مسئله کشور را حفظ 
می کند. نظرسنجی های اخیر نشان داده که 
تنهــا ۳6 درصد مردم آمریــکا آقای ترامپ 
در انجــام وظایف خودش موفق می دانند، 
گرچه طیف مقابــل به اقدامات او اعتراض 
می کند ولی برای آنکه اکثریت شود باید آرای 
خامــوش را به نفع خود جمع کند که چنین 
توانی را ندارد. غرضی گفت: آقای روحانی 
باید از استقامت مردم کشور محکم در قابل 
آمریکا دفاع کند و اگر طیف چپ یا راســت 
آمریکایی احساســس کنــد آقای روحانی 
محتاج به آنهاست این مسئله بیشترین ضربه 
را به کشــور می زند و خود آقای روحانی را 

هم گرفتار می کند.

از مردم سالاری دینی در غیبت 
احزاب فراگیر بیمناک هستم

حمید بقایی قصد فرار داشت؟

ســرویس سیاســی- دبیرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری می گوید:اینکه الان 
فکــر کنید که مجلس تحویل یک جریان اصولگرایی شــده و ایــن جریان اصولگرایی 
یک پدرخوانده یا یک مرکز سیاســی یا یک اتاق فکر بیرون داشــته باشــد و این ها با هم 
کار می کنند، متاســفانه از این خبر ها نیســت. محمدرضا باهنر دبیرکل جبهه پیروان در 

گفت وگویی درباره وضعیت سیاسی کشور و انتخابات آتی سخن گفته است.
اهم اظهارات وی به شرح زیر است:

- متاسفانه ما در کشورمان یک ساختار و سازمان حزبی رسمی تعریف شده نداریم، 
بنابراین این جریانات و جبهه ها و .. بسیار شناور هستند، یعنی مثل استخری می ماند که 
ورودی ها و خروجی های آن زیاد است و به یک ثبات نمی رسد که شاید در همه جریانات 
سیاســی این وضعیت وجود دارد که بعضی از دوســتان از یک نردبان بالا می روند و بعد 
که به قله می رســند دیگر کاری با نردبان و آن تشــکیلاتی که آن ها را حمایت کرده است 

ندارند و بعضا اعلام برائت هم می کنند. 
من فکر می کنم این داستان همچنان ادامه داشته باشد. مثلا آقای احمدی نژاد زمانی 
که در سال ۸4 به قدرت رسید در سال ۸6 اعلام کرد که من اصلا این نمونه اصولگرایی 

را قبول ندارم. 
اصولا روابط حزبی و جریانات سیاسی روابط یک طرفه دارند، یعنی اغلب فعالان 
سیاسی منافع حزب را می خواهند، اما حاضر نیستند هزینه های حزب را بپردازند، یعنی 
اگر الان فکر کنید که مجلس تحویل یک جریان اصولگرایی شده و این جریان اصولگرایی 
یک پدرخوانده یا یک مرکز سیاسی یا یک اتاق فکر بیرون داشته باشد و این ها با هم کار 
می کنند، متاســفانه از این خبر ها نیست و این جریانات سیاسی بیشتر در زمان انتخابات 
مقــداری به جنب و جــوش می آیند و فعالیت هایی می کنند و بعد هــم ارتباط، ارتباط 

تشکیلاتی حزبی تعریف شده نیست و ما این گرفتاری را داریم.
-  من از مردم ســالاری دینی در غیبت ۳ الی 4 حزب فراگیرِ ضابطه دار پاســخگو، 
بیمناک هســتم و نمی دانم که به ساحل مقصود می رسد یا خیر! زمانی می توانیم مقداری 
امیدوار باشــیم و با ثبات حرکت کنیم که نظام انتخابات ما و اداره کشــورمان یک نظام 

حزبی باشد.
- خیلی از هم نسلی های ما و نسل بعد از ما به قدرت چسبیده اند و رها کننده نیستند 
و باید آن ها را با یک تشر کنار گذاشت. مثلا خود من همچنان امکان رای آوری در مجلس 

را دارم، اما اعلام کردم که دیگر نوبت من نیست و نسل های بعدی باید سرکار بیایند.
- نماینده مجلس در جبهه سیاســی یک سردار است، در نیرو های نظامی زمانی که 
یک نفر می خواهد ســردار شــود باید اول ستوان، سروان، سرگرد، سرهنگ۲ و سرهنگ 
تمام باشــد و اگر کار چشمگیر و اساســی کرد بتواند سردار شود. اما نماینده مجلس ما 
معلمی بوده اســت که درس هایش را خوب خوانده ونیروی خوبی بوده اســت و مردم 
هم او را دوســت داشــتند و یکدفعه نماینده مجلس شــده است، یا یک سپاهی یکدفعه 
نماینده می شود یا امام جمعه ای یکدفعه نماینده می شود و اصلا دوران حکمرانی خوب 
را هیچ کجا نگذرانده اند و با ذهنیات غیر علمی و غیر واقعی خودش نماینده شده است.
- همین حالا ببینید که در مجلس چه غوغایی است، چون مشکلات مملکت پیچیده 
است و عوامل زیادی دارد، نماینده ها هم یک طرح روشن و مشخصی برای برون رفت 
از این وضعیت ندارند و فکر می کنند مهمترین وظیفه شان دعوا کردن با دولت است. من 
ممکن اســت خیلی نقد ها به دولت بکنم، اما اصلا این قوای ســه گانه نباید فکر کنند که 
می توانند در تقابل با هم دیگر مشــکلات مملکت را حل کنند، این ها باید همگرا، همراه 

و همفکر باشند و یکدیگر را اصلاح کنند تا بتوانند بعضی از مشکلات را حل کنند.
- مشکلات مملکت زیاد است و کسی نمی تواند آن را نفی کند، از بیکاری و گرانی 
وتورم گرفته تا کرونا و...؛ تصور بعضی از نماینده ها این اســت که دولت کم کار اســت 
و باید دولت را اصلاح کرد، بعضی ها می گفتند از رئیس جمهور ســوال کنیم، بعضی ها 
می گفتند که ســوال فایده ندارد و ما باید عدم کفایت سیاســی رئیس جمهور را مطرح 
کنیم، این ها یکســری توهمات اســت، یعنی الان در فاصله یک سال و نیم پایان دولت، 
گرفتن عدم کفایت سیاسی رئیس جمهور نه ممکن است و نه مصلحت، ساختار دولت 
را هم نمی شود عوض کرد، چون دولت آقای روحانی یک تعاریفی دارد و ممکن است 

تأنی هایی در حرکت کردن داشته باشد.
-  نحوه بررســی صلاحیت ها، عملکرد مجلس دهم و عملکرد دولت حتما روی 
این مساله )کاهش مشارکت در انتخابات( اثر گذاشت، مساله کرونا حتما تاثیرگذار بود، 
داستان های شلوغی های آبان ماه و گرفتاری های امنیتی هم حتما اثرگذار بود، مساله فشار 
ســخت به افراد کم درآمد هم تاثیر گذاشــت مجموعه این عوامل بودند که در این عدم 
حضور، مؤثر بودند. خواهش من این است که شما رسانه ها یک پژوهش میدانی کنید و 
این عوامل را ردیف کنید و به هرکدام وزن عادلانه دهید، قرار نباشد یکی بگوید همه علت 
بخاطر صلاحیت ها بود، مساله امنیت کشور و امنیت نظام مهتر از میزان حضور مردم در 
انتخابات است، اما میزان حضور مردم در انتخابات هم برای ما یک اصل بسیار مهم است.
- رئیس مجلس تنها رئیس قوه ای است که معاونینش و اعضای هیئت رئیسه اش را 
هم خودش انتخاب نمی کند، ممکن است لابی کند، اما رئیس مجلس باید بر دل و قلب 
نماینده ها ریاست کند. آقای قالیباف یک نکته مثبت و خوب دارد و آن این است که عقل 
حکومتی خوبی دارد. بعضی از دوستانمان هستند که عقل سیاسی خوبی دارند، اما عقل 
حکومتی ضعیفی دارند. در این مشــکلات پیچیده کشور سه قوه باید با هم مشکلات را 
حل کنند و علیه هم نباشند، این را باید مدیر مجلس بفهمد و بداند، نه اینکه کوتاه بیاید و 
تسلیم دولت شود، اما باید دولت را تاتی تاتی کند و هل دهد و کاری انجام دهد؛ اگر قرار 
باشــد چوب بردارد و دنبال تهدید باشد مشکل حل نمی شود. از این جهت روحیه آقای 
قالیباف روحیه مناســبی است، اما تا بر مدیریت مجلس عادت کند ممکن است مقداری 
طول بکشــد، هرچند عملکرد آقای قالیباف با توجه به اینکه مدیریت کردن نماینده های 
مجلس کار ســختی اســت تاکنون خوب بوده، چون اگر نماینده ها نخواهند کاری انجام 
شــود هیچ کس نمی تواند آن ها را مجبور کند مگر اینکه رئیس مجلس آن ها را قانع کند. 

در مجلس اصولا کار ها باید اقناعی و لابی گری باشد و دستوری کاری پیش نمی رود.
- من همیشه به شوخی می گفتم که اگر شورای نگهبان مقداری کوتاه بیاید، با این 
تبلیغات تلویزیونی حتما یک شــومن در تلویزیون انتخاب و رئیس جمهور می شــود؛ 

بنابراین متاسفانه شرایط انتخابات ۱4۰۰ اصلا قابل پیش بینی نیست.
- ما زمانی به شوخی می گفتیم که اگر بخواهیم در انتخابات ایران ۸۰ درصد مردم 
پــای صنــدوق رای بیایند باید آقای خاتمی و آقای احمدی نژاد را تایید کنند، ببینید این 
دو چکار می کنند، آن موقع دیگر انتخابات نبود و جنگ و جدل و دعوا می شد، البته این 
شــوخی اســت و امنیت در انتخابات و ثبات کشور حتما باید مد نظر باشد، بنابراین اگر 
دو فــرد کاملا متضاد اصلاح طلبی و اصولگرایــی را نگاه کنیم باز باید ببینم که مصداق 

آن کیست.
- درســت است که رئیس شورای عالی امنیت ملی، رئیس جمهور است، ولی این 
شورا ۱۰ الی ۱۵ نفره است که در قانون اساسی هم آمده و عموما سیاست خارجی ما را 
شــورای عالی امنیت ملی تعیین می کند و تصمیم می گیرد که مذاکره شــود یا نه، ارتباط 
داشــته باشــیم یا نه و... پس یکسری از عوامل در اختیار رئیس جمهور نیست و یکسری 
از عوامل ذاتی اســت و اصلا قابل تغییر نیســت و یکسری از عوامل هم قابل تغییر است. 

اما نمی توان دنبال یک علت بگردیم که چرا دولت اینگونه شد.
- اگر بخواهیم با همه وجود عوامل محیطی به عملکرد دولت نمره دهیم، نمره این 

دولت از نظر من نمره ردی نیست.
- تحلیل من این اســت که اتاق فکر اصلاح طلبان تندرو دنبال این هســتند که با 
اصولگرایان تند هم جهت شــوند )من نمی گویم می نشــینند و باهــم مذاکره میکنند و 
توطئه می کنند( بلکه به نظر من اصلاح طلبان تندرو دنبال کاری هســتند که بتوانند این 

اصولگرایان را با آقای روحانی به درگیری شدید و خون و خونریزی بکشانند.
-  چین دنبال استعمار و تغییر حکومت ایران نیست، ممکن است جایی تضاد منافع 
داشــته باشــیم، اما در بسیاری از موارد هم منافع مشترک داریم و می توانیم باهم کار کنیم 
و معامله بین ما معامله متقابل است و زورگویی نیست. آمریکا شش لول را کشیده است 
و می گویــد ایــن کار را بکن و این کار را نکن! اما چین این روحیه را ندارد و به خودش 
اجازه نمی دهد اینگونه با ایران صحبت کند و نه ایران اجازه می دهد که کســی اینگونه با 

او صحبت کند؛ بنابراین آمریکا با چین خیلی متفاوت است.

سرویس سیاســی-  حمید بقایی در مرخصی از زندان دچار حادثه رانندگی شد و 
این گونه همچنان در مرخصی به سر می برد و قرار هم نیست به زندان بازگردد. این در حالی 

است که شایعه شده زمان تصادف او قصد فرار از ایران را داشته است.
»حمید بقایی تاکنون کم حاشیه نبوده و یک روز خبر سکته مغزی او و یک روز اعتصاب 
غذا و کاهش وزن و حالا هم شایعه تلاش او برای فرار از ایران رسانه ای شده است؛ هرچند 
خبر فرار تکذیب شده اما همچنان در مرخصی است.« »حمید بقایی در مرخصی از زندان 
دچار حادثه رانندگی شد و این گونه همچنان در مرخصی به سر می برد و قرار هم نیست به 
زندان بازگردد. این در حالی است که شایعه شده زمان تصادف او قصد فرار از ایران را داشته 
است.« هرچند مهران عبدالله پور، وکیل حمید بقایی، درباره آخرین وضعیت جسمانی موکل 
خود پس از تصادف در غرب کشور اظهار کرد: پس از تصادفی که موکل بنده در غرب کشور 
داشت، هم اکنون با اجازه و نظر پزشکی قانونی خارج از زندان در حال تکمیل روند درمان 
خود اســت. این وکیل دادگستری با اشاره به برخی صحبت ها مبنی بر احتمال فرار حمید 
بقایی اظهار کرد: برخی شــایعات وجود دارد که بر اساس آن گفته شده از آنجایی  که آقای 
بقایی در غرب کشور تصادف کرده، در حال خروج از کشور بوده است. اما اگر کسی قصد 
فرار از کشور را داشته باشد، با خودروی شخصی خود این کار را انجام می دهد؟موکل بنده 
در غرب کشور بزرگ شده و پدر او در کرمانشاه نظامی بوده است. به  همین  دلیل از فرصت 
به  وجود آمده استفاده کرده تا به سفر برود و همان  جا تصادف کرد و اکنون در خانه است. 
حمید بقایی که از بابت تصرف غیر قانونی در اموال دولتی شامل ۷۰۳ سکه تمام بهار آزادی، 
هزار و ۸4۲ قطعه نیم ســکه، ۱۵ سکه دوونیم، مبلغ ۲۱.۱۷۵.۳۰۰.۰۰۰ ریال وجوه نقدی و 
4۵۲.۵۱۰.۰۰۰ تومان کارت هدیه به ۱۵ سال حبس و جزای نقدی، بابت اختلاس به مبلغ 
۳.۷66.۵۰۰ یورو و۵۹۰ هزار دلار به ۱۵ سال حبس و جزای نقدی معادل 4۳۳ میلیاردو ۲۱۲ 
میلیون ریال و انفصال دائم از خدمات دولتی و رد مال در حق دولت محکوم شد. پس از تأیید 
حکم دادگاه بدوی در دادگاه تجدید نظر استان تهران و قطعیت آن و همچنین ابلاغ حکم 
صادره، مأموران پلیس روز سه شنبه ۲۲ اسفند ۱۳۹6 نسبت به دستگیری و معرفی او جهت 
اجرای حکم صادره ازجمله ۱۵ سال حبس و 4۳ میلیارد تومان جزای نقدی اقدام کردند و 
به زندان معرفی شد. از آن زمان تاکنون کم حاشیه نبوده و یک روز خبر سکته مغزی او و یک 
روز اعتصاب غذا و کاهش وزن و حالا هم شایعه تلاش او برای فرار از ایران رسانه ای شده 

است؛ هرچند خبر فرار تکذیب شده اما همچنان در مرخصی است.«

قالیباف رییس مجلس شورای اسلامی: باهنر دبیرکل جبهه پیروان خط امام و رهبری: 

حل مسائل اقتصادی در اولویت 
مجلس یازدهم است

محمد غرضی:
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